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Voorzitter, raadsleden en aanwezigen: 
 
Op 6 december jongst leden maakte de Limburgse media met veel enthousiasme bekend dat de 
Cauberg in onze gemeente deel gaat uit maken van een revolutionaire wielerkoers waaraan de 
beste wielerploegen ter wereld gaan deelnemen. De zogenaamde International team challenge zal 
onze gemeente gedurende het pinksterweekend 2017 aandoen.  
 
Voorzitter de informatie die ik uit de media heb moeten vernemen was voor mij volledig nieuw en 
wekt de nodige frustratie en verbazing op. Het heeft er immers alle schijn van dat de raad is 
gepasseerd in het besluit om betreffend evenement naar Valkenburg te halen.   
Oorzaak hiervan kan zijn dat er geen aanspraak hoeft te worden gemaakt op het budgetrecht van de 
raad of dat het college zelf niet tijdig geïnformeerd was inzake betreffend evenement. Ik vraag het 
college dan ook hier vandaag opheldering over te verschaffen. 
 
Ongeacht u antwoord op de zojuist gestelde vraag staat vast dat het college niet afwijzend heeft 
gereageerd op het evenement dan wel de berichtgevingen hieromtrent. Ik wil het college dan ook 
vragen op basis waarvan het college goedkeuring geeft voor het genoemde evenement en hierin ook 
mee te nemen of er voldoende draagvlak is voor betreffend evenement. Er vinden immers andere 
grote internationale evenementen in de gemeente plaats, die zich gepasseerd kunnen voelen door 
de komst van de international Team challenge. Daarnaast geef ik het college mee dat wanneer dit 
evenement door gaat, de Cauberg in het pinksterweekend is afgesloten voor verkeer dit terwijl deze 
afsluiting ook van kracht is voor het paasweekeinde i.v.m. de Amstel gold race. Het afsluiten van de 
Cauberg voor de duur van twee feestdagen (Pasen/Pinksteren) vraagt veel verdraagzaamheid van 
onze inwoners en ondernemers hierbij moet het college zich afvragen of er niet te veel 
verdraagzaamheid verlangd wordt.  
  


